

Years of Support

Established in 1989, we are a registered charity which has been supporting Merseyside's Chinese community for over 30 years.

Our aim is to help older Chinese people to make the most of later life by supporting their well-being, facilitating independent living and ensuring they are socially active and connected.

Our services:

- Home care
 - **Evergreen Club**
 - **Personal Wellbeing Services**
 - **Dementia Support Network**
 - Tea House Reminiscence
- **Independent Interpretation and Translation** Services
- Care Home Out Reach Service
 - **Covid Recovery Community Support Services**
- Hate Crime Support Service



How we help

For many, our services are an essential lifeline to the community.



We help the older generation stay independent and make sure they can remain active



We help to overcome cultural and language barriers to accessing support



We provide bi-lingual services to guarantee a full understanding of our client's bespoke needs.



We provide health and wellbeing activities and events encouraging community involvement reducing social isolation and loneliness.



We help with accessing mainstream support services

Without Chinese Wellbeing, many vulnerable members of the community would face social isolation and loneliness which can lead to poorer health outcomes.

As with all charities, we rely upon grant funding, which is becoming more competitive and is never guaranteed. With your help and generosity, we can continue to provide the best care and a range of support services to help the older generation and their families to live a better life.



Ways you can help

Make a donation

You can scan this QR code to donate to Chinese Wellbeing



Easyfundraising You shop, retailer donates to us at no cost to you. Please sign up to support us https://bit.ly/3EA1oEE



Online: www.chinesewellbeing.co.uk/getinvolved/

Post: Tear off this slip and send with a cheque made payable to 'Chinese Wellbeing' to 85-86 Staten Court, Tradewind Square, East Village, Duke Street, Liverpool L1 5BG

Name:
Email:
Tel:
Amount:
Thank you for supporting Chinese Wellheing

We would like to keep you up to date with our fundraising activities in

the future. If you do not wish to receive this information, please tick Registered Charity No: 1001288

Do something amazing today

your generosity will make a difference in our community.





0151 709 2643



WWW.CHINESEWELLBEING.CO.UK STATEN COURT, TRADEWIND SQUARE, EAST VILLAGE, DUKE STREET,

Charity Registration No 1001288 Company Registration No.2446695



提供超過 🍣 多年的社區支持服務

我們是一家註冊慈善機構,成立於 1989年。 30 多年來一直為默西塞德郡的華人社區提 供支持服務。

我們的目標是幫助長者充分利用晚年生活,提 供多樣活動,提倡和支持他們心身健康、幫助 促進獨立生活和確保他們社交活躍以及與社區 保持聯繫。

我們的服務:

- 家庭護理服務
- 常青俱樂部
- 個人健康服務
- 華人腦退化症支援服務
- 樂天茶座
- 獨立口譯和筆譯服務
- 護理院探訪服務
- 新冠社區支持服務
- 仇恨犯罪支持服務

















對於許多人來說,我們的服務是社區的重要生命 線。



我們幫助老一代在自己的家中保持獨立, 並確保他們能夠在當地社區保持活躍。



我們幫助那些需要支援但不知道如何獲得 有關幫助的人克服障礙。



我們提供雙語服務,以確保全面了解客戶 的定制需求。



我們提供身心健康和福祉活動,以鼓勵社 區參與並減少社會孤立和孤獨感。



我們幫助您獲得主流支援服務,包括當 您遇到生活危機

如果沒有華人身心健康,社區中的許多弱勢成員 將面臨社會孤立和孤獨,這可能導致更差的健康 結果。

與所有慈善機構一樣,我們依靠部門資助金,這種 資助金競爭越來越激烈,而且永遠無法保證長久。 在您的幫助和慷慨下,我們可以繼續提供最好的護 理和一系列支援服務,幫助長者及其家人過上更好 的生活。



我們需要您的幫助

送出您的心意支持我們

您可以掃描此二維碼捐款給 華人身心健康



Easyfundraising

您如常網購,商店將免費向我們捐款。 您無需額外支付任何費用。 請註冊以支持我們 https://bit.ly/3EA1oEE



- 在線: www.chinesewellbeing.co.uk/get-involved/
- 郵寄: 撕下這張單據,並附上支票給 'Chinese Wellbeing' 寄到以下地址 85-86 Staten Court, Tradewind Square, East Village, Duke Street, Liverpool L1 5BG

姓名:
電子郵件:
電話:
金額:感謝您對華人身心健康的支持

我們希望讓您了解我們未來的籌款活動。 如果您不希望收到此 信息。請打勾

Registered Charity No: 1001288

為華人社區慈善奉獻一份力量!





2 0151 709 2643



m www.chinesewellbeing.co.uk STATEN COURT, TRADEWIND SQUARE, EAST VILLAGE, DUKE STREET,

Charity Registration No 1001288 Company Registration No.2446695